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Förvaltningsnamn  

 

 

 

  

Svar på interpellation från Mikael 
Ekvall, Vänsterpartiet – 
Parkeringsavgifter för personalen vid 
Länssjukhuset Ryhov är ingen lösning 
I en interpellation från Mikael Ekvall, Vänsterpartiet, ställs frågan: 

- Varför försöker inte majoriteten lösa problemen långsiktigt istället för att bara 

ekonomiskt straffa de som inte har något annat alternativ än att ta bilen till 

Länssjukhuset Ryhov för att beta av sitt arbetspass? 

 

Regionstyrelsen kommer under våren att behandla framtagen trafikplan. 

 

Målsättningen är att sjukhuset ska ha en hög grad av tillgänglighet för patienter, 

besökare och personal och det ska vara lätt och bekvämt att nå med 

kollektivtrafik, gående, med cykel och med bil samt att trafikmiljön inom området 

ska vara säker.  

 

I detta ligger också ambitionen om en ökad andel hållbara resor till området.  

 

Med trafikplanen som utgångspunkt kommer samtliga utvecklingsområden som  

- kollektivtrafik 

- cykeltrafik 

- cykelparkering 

- gångtrafik 

- biltrafik 

- angöring med privatbil, taxi och serviceresor 

- bilparkering, avgifter och angöring 

- akuttrafik 

- godstrafik 

- barnperspektivet 

att beaktas.  
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I februari kommer regionstyrelsen arbetsutskott att få en ny presentation av 

trafikutredning inom Ryhovsområdet och ärendet planeras sedan till 

regionstyrelsen under våren. 

 

 

Maria Frisk 

Regionstyrelsens ordförande 

 

 


